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Velj høyringsuttale:

B Planprogrammet til kommuneplanen sin arealdel 2019-2031 

A Reguleringsplan for E39 Knarvik sentrum - oval rundkøyring - planid 1263-201702 

Uttale

Ønsker at følgende tema skal inkluderes i rullering i kommunedelplan arealdel. 
 
Fritidsbolig. 
 
Bakgrunn: Lindås kommune består av et meget stort areal, med enorme grenser mot både sjø og fjell. Vi må ta inn over oss at 
Lindås grenser opp mot Bergen, Norges nest største by, og vi vet at det er et behov for fritidsboliger i områder rundt store byer. 
 
En hytte er viktig for mennesker både for ferie, friluftsliv og for folkehelsen. Norge er et flott land, og det er i vår og miljøets 
interesse at vi bruker det til rekreasjon. Dette er et tema som bør belyses mer, da det både vil gjøre kommunen mer attraktiv, 
skape arbeidsplasser og til og med gjøre at det skapes mer liv og folk i utkantstrøk i en tid da mye handler om sentralisering. 
Menneskeskapte klimaendringer er et viktig tema nå, og våre ferievaner må legges om i fremtiden. Vi må bruke mer av vårt eget 
land og natur. Planen som skal gjennomgås bør legge til rette for dette med en mer positiv holdning til fritidsbolig. Det er en miljø- 
og helse gevinst i og legge til rette for mer bruk av vårt eget landskap og natur, istedenfor flyreiser til fjernere strøk med tilhørende 
unødvendige CO2 utslipp for og ferier og rekreasjon. 
 
Lindås kommune bør legge opp til at det må bli enklere å få sette opp fritidsbolig i områder hvor det allerede er  hytter og 
hyttetomter.  Videre bør det legges opp til at kommunene inntar en "positiv holdning" til fritidsbolig søknader.


